賽馬會平行で聞7.0

levelmind@JC7.0



I have nothing to do and feel bored… It would be great if there is a place for me to chill and relax…





呢排有啲攰,想要個空間比自己休息同發下呆…

I've been feeling a bit tired lately and want a space to rest and daydream…







佐敦會所職員:佐敦會所有個全新又舒適嘅地方好啱你地~就係「平行心間」!等我話你知「平行心間」係咩黎啦!

Staff of Jordan Centre: In Jordan Centre, there is a new and cozy place that completely fulfills your needs. Let me introduce "LevelMind Hub" to you!











「平行心間」係專為12-24歲嘅青少年而設嘅專屬空間,比大家盡情喺度休息放空,想自己一個擹喺豆豆袋度發下呆,或者想同朋友仔一齊玩下桌遊打下機都得!喺「平行心間」,你可以放低煩惱,然後輕鬆離開^^

"LevelMind Hub" is a space specifically designed for young people aged 12 to 24. It allows you to relax and unwind. You can chill by yourself in a bean bag or hang out with friends playing board games or video games. It's all your choice! At "LevelMind Hub", you can let go of your worries and leave feeling relaxed^^

「平行心間」會喺第一個季度開幕!本來嘅共享空間大變身成為「平行心間」~ 基於裝修源故,一月期間共享空間會暫時關閉。

"LevelMind Hub" will be opening in the first season! The original Common Space becomes "LevelMind Hub" ~ The Common Space will be temporarily closed in January for construction purpose.

「平行心間」開放時間

Opening hours of "LevelMind Hub"

星期一 Monday

星期二 Tuesday

星期三 Wednesday

星期四 Thursday

星期五 Friday

星期六 Saturday

星期日及公眾假期

Sunday & Public Holidays

2pm-10pm

2pm-10pm

2pm-10pm

2pm-10pm

10am-1pm, 2pm-10pm

10am-10pm

休息 Off